

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM323999

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Valdunes		05/30/2014	LIMITED LIABILITY COMPANY: FRANCE
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	MG-VALDUNES		
Street Address:	Rue Gustave Delory		
City:	59125 TRITH SAINT LÉGER		
State/Country:	FRANCE		
Entity Type:	Société par Actions Simplifiée unipersonnelle (One-man simplified joint-stock corporation): FRANCE		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	2484570	VMS	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	7036850573		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	(703) 521-2297		
Email:	trademarks@young-thompson.com		
Correspondent Name:	Rebecca Gan		
Address Line 1:	209 Madison Street, Suite 500		
Address Line 2:	YOUNG & THOMPSON		
Address Line 4:	Alexandria, VIRGINIA 22314		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	0512-MISC		
DOMESTIC REPRESENTATIVE			
Name:	Rebecca Gan		
Address Line 1:	209 Madison Street, Suite 500		
Address Line 2:	YOUNG & THOMPSON		
Address Line 4:	Alexandria, VIRGINIA 22314		
NAME OF SUBMITTER:	Rebecca Gan		
SIGNATURE:	/rgan/		
DATE SIGNED:	11/21/2014		

TRADEMARK

Total Attachments: 14

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page1.tif

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page2.tif

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page3.tif

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page4.tif

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page5.tif

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page6.tif

source=_MDT14P0145US_Acte de cession marques VMS 2 avec annexe#page7.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page1.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page2.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page3.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page4.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page5.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page6.tif

source=_MDT14P0145US_Translation EN of Deed of assignment TM VMS with Annex#page7.tif

ACTE DE CESSION DE MARQUES

ENTRE LES SOUSSIGNES :

1°/ La société VALDUNES, société par actions simplifiées au capital de 6 608 000 €, immatriculée au RCS de VALENCIENNES sous le numéro 328 340 732, et dont le siège social est à 59125 TRITH SAINT LEGER, Rue Gustave Delory, représentée par son Président, Monsieur Jérôme DUCHANGE.

2°/Maître Eric ROUVROY, Administrateur Judiciaire, demeurant à 59800 LILLE, 4 rue Gombert, agissant es qualité d'Administrateur au redressement judiciaire de la société, avec mission de représentation, fonction à laquelle il a été nommé par Jugement du Tribunal de Commerce de VALENCIENNES en date du 31 mars 2014, spécialement autorisé à l'effet des présentes selon jugement du Tribunal de Commerce de VALENCIENNES en date du 30 mai 2014.

**Ci- après dénommé « Le Cédant »
D'UNE PART**

ET

La société MG-VALDUNES, Société par actions simplifiées unipersonnelle, au capital de 200 000 €, identifiée au RCS de VALENCIENNES sous le numéro 802 319 103, dont le siège social est à TRITH SAINT LEGER (59125), rue Gustave Delory, représentée par Monsieur WU Liping ayant tous pouvoirs à l'effet des présents.

**Ci-après dénommée « Le Cessionnaire »
DE DEUXIEME PART**

EN PRESENCE DE

Maître Julien MARLIERE, Mandataire Judiciaire au redressement de la société VALDUNES SAS, fonction à laquelle il a été désigné par jugement en date du 31 mars 2014, demeurant à VALENCIENNES (59300) 16 Avenue des Dentellières.

Après avoir été exposé que :

Le Cédant est propriétaire des marques VMS suivantes (ci-après dénommées « Les Marques ») :

- Marque Internationale déposée et enregistrée le 10 décembre 2009 sous le n°724 958 dans la classe 12 ;
- Marque Union Européenne déposée le 7 août 2009 et enregistrée le 16 août 2009 sous le n°001437961 dans la classe 12 ;

- Marque Union Africaine déposée le 15 décembre 2009 et enregistrée le 15 octobre 2010 sous le n°41987 dans la classe 12 ;
- Marque USA déposée le 8 juin 2011 et en cours de renouvellement dans la classe 12 ;
- Marque Afrique du Sud déposée le 23 juin 2009 et enregistrée le 24 juin 2009 sous le n°99/23020 dans la classe 12
- Marque Canada déposée le 13 décembre 1999 sous le n°1039791 et enregistrée le 29 novembre 2001 sous le n°TMA554693 ;
- Marque Corée du Sud déposée et enregistrée le 4 avril 2011 sous le n°2011-0076226 dans la classe 12 ;
- Marque française déposée le 12 février 2009 et enregistrée le 24 avril 2009 sous le n°99799415 dans la classe 12.

Par jugement du 30 mai 2014, le Tribunal de Commerce de VALENCIENNES a ordonné la cession de l'ensemble des éléments d'actif de la société VALDUNES SAS au profit de la société MG VALDUNES, société de droit français, filiale du groupe chinois dénommé MA STEEL, et créée spécifiquement pour la reprise de l'entreprise.

Au titre des éléments cédés, figurent notamment, les marques rappelées ci-dessus.

Il a été convenu et arrêté ce qui suit :

ARTICLE 1 - OBJET DE LA CONVENTION

1.1.

Par les présentes, le Cédant cède et transporte au Cessionnaire qui accepte, l'intégralité des droits de propriété et de jouissance qu'il détient sur les Marques ci-dessus énumérées, sans exception, ni réserve, à savoir :

- Marque Internationale déposée et enregistrée le 10 décembre 2009 sous le n°724 958 dans la classe 12 ;
- Marque Union Européenne déposée le 7 août 2009 et enregistrée le 16 août 2009 sous le n°001437961 dans la classe 12 ;
- Marque Union Africaine déposée le 15 décembre 2009 et enregistrée le 15 octobre 2010 sous le n°41987 dans la classe 12 ;
- Marque USA déposée le 8 juin 2011 et en cours de renouvellement dans la classe 12 ;
- Marque Afrique du Sud déposée le 23 juin 2009 et enregistrée le 24 juin 2009 sous le n°99/23020 dans la classe 12
- Marque Canada déposée le 13 décembre 1999 sous le n°1039791 et enregistrée le 29 novembre 2001 sous le n°TMA554693 ;
- Marque Corée du Sud déposée et enregistrée le 4 avril 2011 sous le n°2011-0076226 dans la classe 12 ;
- Marque française déposée le 12 février 2009 et enregistrée le 24 avril 2009 sous le n°99799415 dans la classe 12.

1.2.

En conséquence, le Cessionnaire devient immédiatement propriétaire des Marques, pour les territoires, produits et services mentionnés à leurs certificats d'enregistrement respectifs et en a la jouissance pleine et entière à compter de ce jour, pouvant les exploiter ou en disposer comme bon lui semble et, si nécessaire, agir en contrefaçon.

En suite de la présente cession, le Cessionnaire acquittera, à compter de ce jour, tous les droits afférents aux Marques et leur maintien en vigueur.

ARTICLE 2 - DECLARATIONS DU CEDANT

2.1.

Le Cédant garantit au Cessionnaire que les Marques présentement cédées sont libres et exemptes de tout privilège, gage, nantissement, sûreté ou autre charge ou restriction au droit de propriété plein et entier et qu'il en a la libre disposition et la paisible jouissance, ainsi que la pleine capacité de l'aliéner, dans les conditions précisées à l'article 1 ci-dessus.

Il garantit au Cessionnaire que ces marques ont fait, jusqu'à ce jour, l'objet d'une exploitation effective et régulière.

2.2.

Le Cédant déclare et garantit au Cessionnaire qu'il n'a consenti aucune licence des marques.

2.3.

Le Cédant déclare et garantit au Cessionnaire que les Marques ont été régulièrement déposées et qu'elles sont pleinement en vigueur. Il déclare et garantit au Cessionnaire qu'il a, jusqu'à ce jour, acquitté dans leur intégralité tous les droits nécessaires au maintien de la validité et de ses droits sur les Marques, rappelant toutefois que celles-ci.

2.4.

Le Cédant déclare et garantit au Cessionnaire, qu'à sa connaissance, l'exploitation des Marques par le Cessionnaire, dans les conditions définies à l'article 1 ci-dessus, ne viole ni ne contrefait aucune autre marque ou autre droit protégé ou de propriété industrielle ou intellectuelle d'un tiers.

2.5.

Le Cédant déclare et garantit au Cessionnaire qu'il lui a fourni toutes les informations en sa possession, raisonnablement demandées par le Cessionnaire et qu'il n'a omis de divulguer à celui-ci aucun élément qui pourrait affecter défavorablement et substantiellement la Marque et/ou son exploitation par le Cessionnaire, dans les territoires

désignés aux certificats d'enregistrement.

ARTICLE 3 - PRIX DE CESSION

Le prix de cession de la présente marque a été payé dès avant ce jour par le cessionnaire lors de l'audience du Tribunal de Commerce du 27 mai 2014 ayant statué sur la cession de la totalité des actifs de la société VALDUNES SAS dont le siège est à TRITH SAINT LEGER (59125) rue Gustave Delory, ledit chèque remis à Maître MARLIERE es qualité de représentant des créanciers à la procédure de redressement judiciaire, fonction auxquelles il a été désigné selon jugement en date du 31 mars 2014.

Le prix de cession de la présente marque est intégré à l'offre globale retenue par le Tribunal s'agissant de la valorisation de l'ensemble des éléments incorporels pour la somme totale de 1 000 000 € (un million d'euros).

En conséquence, il n'est pas possible d'individualiser précisément la valeur accordée à la marque objet de la présente cession, le prix étant considéré comme valablement payé ainsi que Maîtres ROUVROY et MARLIERE en consentent bonne, valable et définitive quittance.

ARTICLE 4 - REMISE DE DOCUMENTS

4.1.

Le Cédant a remis dès avant ce jour au Cessionnaire qui le reconnaît, tous les documents en sa possession justifiant de la propriété des Marques, et en particulier, les certificats de dépôt, d'enregistrement et de renouvellement originaux des marques.

ARTICLE 5 - ENREGISTREMENT FISCAL - INSCRIPTION AU REGISTRE DES MARQUES CONCERNES

5.1.

Toutes les impositions, taxes et droits qui seraient dus en conséquence de la présente cession, et notamment les éventuels droits d'enregistrement fiscal, à l'exception des impositions personnelles du Cédant, seront à la charge du Cessionnaire qui s'engage à les verser en temps utile et à procéder à toute formalité fiscale qui découlerait de la présente cession de la Marque.

5.2.

Les frais afférents aux formalités administratives d'inscription de la présente cession au Registres d'origine des différentes Marques à l'organisation mondiale de la propriété intellectuelle et, si nécessaire, aux autres organismes concernés, seront à la charge du Cessionnaire, la société MG VALDUNES, qui s'y oblige et qui donne par les présentes tous pouvoirs au porteur d'un original ou d'une copie du présent acte, pour faire inscrire

ladite cession aux Registres concernés par le transfert des marques en cause.

ARTICLE 6 - ANNEXE

L'annexe au présent contrat, à savoir le tableau de la marque VMS établi par le Cabinet LAVOIX en fait partie intégrante et forme avec celui-ci, un ensemble indivisible.

Fait à VALENCIENNES, le 23 juillet 2014

En sept exemplaires originaux,

VALDUNES SAS
Monsieur Jérôme DUCHANGE

Valdunes SAS
Direction Générale
BP 12 - rue Gustave Delory
59125 Trith Saint Léger

MG VALDUNES
Monsieur WU Liping

MG VALDUNES
Direction Générale
BP 12 - Rue Gustave Delory
59125 Trith Saint Léger

Maître Eric ROUVROY

Maître Julien MARLIÈRE



1



Liste des marques VMS

Paris, le 19/01/2011 - LC

Titulaire	Marque	Pays	Classes	Date de dépôt	N° de dépôt	Date d'arrêt	N° d'arrêt	Prochaine formalité	Date de la formalité	Date d'expiration	N.Ref.
VALDUNES	VMS (Dénomination)	AFRIQUE DU SUD	12	23/08/2009	---	24/06/2009	9973020	Renouvellement	13/12/2019	13/12/2019	MET 09P0564
VALDUNES	VMS (Dénomination)	CANADA	AUCUNE	13/12/1999	1039791	29/11/2001	TMA554683	Renouvellement	29/11/2016	29/11/2016	MET 00-0420
VALDUNES	VMS (Dénomination)	CORÉE DU SUD	12	04/04/2011	2011-0076226	04/04/2011	2011-0076226	Renouvellement	14/06/2021	14/06/2021	MET 11P0051
VALDUNES	VMS (Dénomination)	FRANCE	12	12/02/2009	99799415	24/04/2009	99799415	Renouvellement	30/06/2019	25/06/2019	MFR 09P0796
VALDUNES	VMS (Dénomination)	INTERNATIONAL : BOSNIE-HERZEGOVINE, BULGARIE, SUISSE, REPUBLIQUE TCHEQUE, ALGERIE, EGYPTE, CROATIE, HONGRIE, MAROC, MONTENEGRO, MACEDOINE, NORVEGE, POLOGNE, SERBIE, SLOVÉNIE, SLOVAQUIE, TURQUIE	12	10/12/2009	724958	10/12/2009	724958	Renouvellement	10/12/2019	10/12/2019	MET 09P0563
VALDUNES	VMS (Dénomination)	UNION AFRICAINE (OAP)	12	15/12/2009	---	15/10/2010	41987	Renouvellement	21/12/2019	21/12/2019	MET 09P0565
VALDUNES	VMS (Dénomination)	UNION EUROPEENNE : AUTRICHE, BULGARIE, BENELUX, CHYPRE (partie grecque), REPUBLIQUE TCHEQUE, ALLEMAGNE, DANEMARK, ESTONIE, ESPAGNE, FINLANDE, FRANCE, ROYALME-UNI, GRECE, HONGRIE, IRLANDE, ITALIE, LITUANIE, LETTONIE, MALTE, POLOGNE, PORTUGAL, ROUMANIE, SUÈDE, SLOVÉNIE, SLOVAQUIE	12	07/08/2009	001437961	16/09/2009	001437961	Renouvellement	31/12/2019	17/12/2019	MEU 09P0078

MG VALDUNES
 Direction Générale
 BP 12 - Rue Gustave Delory
 59125 Trith Saint Léger

Valdunes SAS
 Direction Générale
 BP 12 - rue Gustave Delory
 59125 Trith Saint Léger

Mandat
 Julien BARLIERE
 Valenciennes



Liste des marques VMS

Paris, le 19/01/2011 - LC

Titulaire	Marque	Pays	Classes	Date de dépôt	N° de dépôt	Date d'arrêt	N° d'arrêt	Prochaine formalité	Date de la prochaine formalité	Date d'expiration	N. Ref.
VALDUNES	VMS (Dénomination)	USA	12	28/05/2011				En cas de renouvellement	04/09/2021	04/09/2021	MEI 11P-0584

MS VALDUNES Direction Générale
 BP 12 - Rue Gustave Dalot
 59125 Trith Saint Léger



DEED OF TRADEMARK ASSIGNMENT

BY AND BETWEEN THE UNDERSIGNED:

1° VALDUNES, a simplified joint-stock corporation (French SAS) with capital of €6,608,000, entered on the VALENCIENNES Trade and Companies Register under number 328 340 732, having its registered offices at Rue Gustave Delory, 59125 TRITH SAINT LEGER, represented by its Chairman, Mr. Jérôme DUCHANGE.

2° Eric ROUVROY, Court-appointed Administrator, residing at 4 rue Gombert, 59800 LILLE, acting in his capacity as Receivership Administrator of the company, with a representation assignment, a position to which he was appointed by a judgment of the Commercial Court of VALENCIENNES on 31 March 2014, specially empowered for the present purposes by a judgment of the Commercial Court of VALENCIENNES of 30 May 2014.

**Hereinafter referred to as "the Assignor"
PARTY OF THE FIRST PART**

AND

MG-VALDUNES, a one-man simplified joint-stock corporation (French SAS unipersonnelle), with capital of €200,000, entered on the VALENCIENNES Trade and Companies Register under number 802 319 103, having its registered offices at rue Gustave Delory, 59125 TRITH SAINT LEGER, represented by Mr. WU Liping having full powers for the purposes hereof.

**Hereinafter referred to as "the Assignee"
PARTY OF THE SECOND PART**

IN THE PRESENCE OF

Julien MARLIERE, Court-appointed Receiver of the company VALDUNES SAS, a position to which he was appointed by a judgment of 31 March 2014, residing at 16, Avenue des Dentellières, 59300 VALENCIENNES.

Recitals:

The Assignor is the owner of the following VMS trademarks (hereinafter referred to as "the Trademarks"):

- International Trademark filed and registered on 10 December 2009 under No. 724 958 in class 12;
- European Union Trademark filed on 7 August 2009 and registered on 16 August 2009 under No. 001437961 in class 12;

[Handwritten signatures]

1

- African Union trademark filed on 15 December 2009 and registered on 15 October 2010 under No. 41987 in class 12;
- USA trademark filed on 8 June 2011 and being renewed in class 12;
- South African trademark filed on 23 June 2009 and registered on 24 June 2009 under No. 99/23020 in class 12;
- Canada trademark filed on 13 December 1999 under No. 1039791 and registered on 29 November 2001 under No. TMA554693;
- South Korea Trademark filed and registered on 4 April 2011 under No. 2011-0076226 in class 12;
- French Trademark filed on 12 February 2009 and registered on 24 April 2009 under No. 99799415 in class 12.

By a judgment dated 30 May 2014, the Commercial Court of VALENCIENNES ordered the assignment of all of the assets of VALDUNES SAS to the company MG VALDUNES, a French subsidiary of the Chinese group MA STEEL, specifically created for the purchase of the company.

The assets assigned particularly include the above-mentioned trademarks.

The following has been agreed:

CLAUSE 1 - PURPOSE OF THE AGREEMENT

1.1.

The Assignor hereby assigns and transfers to the Assignee which accepts, all property and enjoyment rights it holds in and to the Trademarks listed above, without any exception or reservation, i.e.:

- International Trademark filed and registered on 10 December 2009 under No. 724 958 in class 12;
- European Union Trademark filed on 7 August 2009 and registered on 16 August 2009 under No. 001437961 in class 12;
- African Union trademark filed on 15 December 2009 and registered on 15 October 2010 under No. 41987 in class 12;
- USA trademark filed on 8 June 2011 and being renewed in class 12;
- South African trademark filed on 23 June 2009 and registered on 24 June 2009 under No. 99/23020 in class 12;
- Canada trademark filed on 13 December 1999 under No. 1039791 and registered on 29 November 2001 under No. TMA554693;
- South Korea Trademark filed and registered on 4 April 2011 under No. 2011-0076226 in class 12;
- French Trademark filed on 12 February 2009 and registered on 24 April 2009 under No. 99799415 in class 12.

[Handwritten signatures]

2

1.2.

Now, therefore, the Assignee immediately becomes the owner of the Trademarks, for the territories, products and services mentioned in their respective registration certificates and shall have full enjoyment thereof with effect from this day, being authorised to use or dispose of them as it deems appropriate and, if necessary, to initiate any action for infringement.

Further to this assignment, the Assignee shall pay, with effect from this day, all duties relating to the Trademarks and their survival.

CLAUSE 2 - ASSIGNOR'S REPRESENTATIONS

2.1.

The Assignor warrants the Assignee that the Trademarks assigned hereunder are free of any lien, security, pledge, interest or other charge or restriction on the full ownership thereof, and that it is entitled to make free use and to dispose of them in the manner set forth in Clause 1 above.

It warrants the Assignee that these Trademarks have until now, been exploited in an effective and lawful manner.

2.2.

The Assignor represents and warrants the Assignee that it has not granted any trademark licence.

2.3.

The Assignor represents and warrants the Assignee that the Trademarks have been legally registered and that they are in full force. It represents and warrants the Assignee that it has paid up in full, to date, all duties required to maintain the validity of and its rights in and to the Trademarks, but stating that the latter [*incomplete sentence*].

2.4.

The Assignor represents and warrants the Assignee that, to the best of its knowledge, the use of the Trademarks by the Assignee, in the conditions defined in Clause 1 above, does not infringe or breach any other trademark or other third party protected right or industrial or intellectual property right.

2.5.

The Assignor represents and warrants the Assignee that it has provided it with all of the information in its possession, as reasonably requested by the Assignee, and that it has not omitted to disclose to the latter any information that could adversely and materially affect the Trademark and/or its use by the Assignee, in the territories referred to in the registration certificates.

[Handwritten signatures]

3

CLAUSE 3 - PRICE

The assignment price of this Trademark was paid prior to this day by the Assignee at the hearing of the Commercial Court of 27 May 2014 which decided on the assignment of all the assets of VALDUNES SAS having its registered offices at rue Gustave Delory, 59125 TRITH SAINT LEGER, the cheque being given to Mr MARLIERE in his capacity as representative of the creditors in the receivership proceeding, a position to which he was appointed by a judgment of 31 March 2014.

The assignment price of this Trademark is integrated into the global offer applied by the court for the valuation of all the intangible assets for the total amount of €1,000,000 (one million Euros).

Now, therefore, it is not possible to precisely itemize the value given to the trademark assigned hereunder, the price being deemed validly paid as Mr ROUVROY and Mr MARLIERE acknowledge good, valid and final receipt thereof.

CLAUSE 4 - DELIVERY OF DOCUMENTS

4.1.

The Assignor has already given the Assignee, which so acknowledges, all the documents in its possession furnishing proof of the ownership of the Trademarks, and in particular, the original trademark filing, registration and renewal certificates.

CLAUSE 5 - TAX REGISTRATION - ENTRY ON THE REGISTER OF THE TRADEMARKS IN QUESTION

5.1.

All taxes and duties that may be payable as a result of this assignment, and in particular any tax registration duties, except for the Assignor's personal taxation, shall be payable by the Assignee which undertakes to pay them in a timely manner and to accomplish all the tax formalities that may arise as a result of this Trademark assignment.

5.2.

The costs of the administrative formalities of registering this assignment on the original registers of the various Trademarks at the World Intellectual Property Organization, and where applicable, at other relevant organisations, shall be payable by the Assignee, the company MG VALDUNES, which so agrees and hereby grants full authority to the holder of an original or a copy of this deed to have the said assignment entered on the Registers concerned by the transfer of the trademarks in question.

[Handwritten signatures]

4

CLAUSE 6 - APPENDIX

The Appendix to the present contract, i.e. the table of the VMS trademark drawn up by Cabinet LAVOIX is an integral part hereof and together they form an indivisible whole.

In VALENCIENNES, on 23 July 2014

In seven originals,

VALDUNES SAS
Jérôme DUCHANGE

Valdunes SAS
General Management
BP 12- rue Gustave Delory
59125 Trith Saint Léger

[Handwritten signature]

Eric ROUVROY
[Handwritten signature]

MG VALDUNES
WU Liping

MG VALDUNES
General Management
BP 12 - Rue Gustave Delory
59125 Trith Saint Léger

[Handwritten signature]

Julien MARLIERE
[Handwritten signature]
[Seal]

Liste des marques VMS

Paris, le 19/01/2011 - LC

Titulaire	Marque	Pays	Classes	Date de dépôt	N° de dépôt	Date d'engt	N° d'engt	Prochaines formalité	Date de la formalité	Date d'expiration	N.Réf.
VALDUNES	VMS (Dénomination)	AFRIQUE DU SUD	12	23/06/2009	—	24/06/2009	99/23020	Renouvellement	13/12/2019	13/12/2019	MEU 09P0564
VALDUNES	VMS (Dénomination)	CANADA	AUCUNE	13/12/1999	1039791	29/1/2001	TMAS54893	Renouvellement	29/1/2016	29/1/2016	MEU 00-0420
VALDUNES	VMS (Dénomination)	CORÉE DU SUD	12	04/04/2011	2011-0076226	04/04/2011	2011-0076226	Renouvellement	14/06/2021	14/06/2021	MEU 11P0051
VALDUNES	VMS (Dénomination)	FRANCE	12	12/02/2009	99799415	24/04/2009	99799415	Renouvellement	30/06/2019	25/06/2019	MEU 08P0795
VALDUNES	VMS (Dénomination)	INTERNATIONAL : BOSNIE, HERZEGOVINE, BULGARIE, SUISSE, REPUBLIQUE TCHÈQUE, ALGERIE, EGYPTE, CROATIE, HONGRIE, MAROC, MONTENEGRO, MACEDOINE, NORVEGE, POLOGNE, SERBIE, SLOVENIE, SLOVAQUIE, TURQUIE	12	10/12/2009	724958	10/12/2009	724958	Renouvellement	10/12/2019	10/12/2019	MEU 09P0563
VALDUNES	VMS (Dénomination)	UNION AFRICAINE (OAPI)	12	15/12/2009	—	15/10/2010	41987	Renouvellement	21/12/2019	21/12/2019	MEU 09P0565
VALDUNES	VMS (Dénomination)	UNION EUROPEENNE : AUTRICHE, BULGARIE, BENELUX, CHYPRE (partie grecque), REPUBLIQUE TCHÈQUE, ALLEMAGNE, DANEMARK, ESTONIE, ESPAGNE, FINLANDE, FRANCE, ROYAUME-UNI, GRECE, HONGRIE, IRLANDE, ITALIE, LITUANIE, LETTONIE, MALTE, POLOGNE, PORTUGAL, ROUMANIE, SUEDE, SLOVENIE, SLOVAQUIE	12	07/08/2009	001437961	16/08/2009	001437961	Renouvellement	31/12/2019	17/12/2019	MEU 09P0078

MG VALDUNES
 Direction Générale
 BP 12 - Rue Gustave Delory
 59125 Trith Saint Léger

Valdunes S.A.S
 Direction Générale
 BP 12 - Rue Gustave Delory
 59125 Trith Saint Léger

Mandat
 Julien MARLIÈRE
 VALENCIENNES



Liste des marques VMS

Paris, le 19/10/2011 - LC

Titulaire	Marque	Pays	Classes	Date de dépôt	N° de dépôt	Date d'engr.	N° d'engr.	Prochaine formalité	Date de le formalité	Date d'expiration	N.Réf.
VALDUNES	VMS (Dénomination)	USA	12	08/06/2011				En cours de renouvellement	04/09/2021	04/09/2021	MEET 11P0564

MG VALDUNES Direction Générale
 Direction Générale BP 12 - rue Gustave Delor
 BP 12 - Rue Gustave Delor
 59125 Trith Saint Léger

Montebello Industrie
 Julien MAILLET
 * VALENCIENNES *